
Pytanie: 

Dzień dobry,  

Czy to prawda, że gmina nie zamierza już partycypować w kosztach utworzenia dokumentacji 

drogi Letnica - Świdnica? Jeżeli tak, proszę o wyjaśnienie tej decyzji.  

 

                                                                                                              Klaudia 

 

Odpowiedź:  

 
Szanowna Pani Klaudio,  
 
Nie jest prawdą, że Gmina Świdnica nie chce partycypować w kosztach budowy drogi Świdnica – 
Letnica. Ponadto w tym roku w budżecie zabezpieczyliśmy środki finansowe na stworzenie 
dokumentacji projektowej w wysokości 250 tys. zł, co stanowi 100% wkładu finansowego z 
budżetu Gminy Świdnica.     

 
 
 

Pozdrawiam 
        Izabela Mazurkiewicz  
        Wójt Gminy Świdnica 

 
                                                                                   


